
Van: @@
Verzonden: donderdag 24 juni 2021 12:18
Aan: bestuursondersteuning <bestuursondersteuning@vechtstromen.nl>; Waterschap 
Vechtstromen info <Info@vechtstromen.nl>
Onderwerp: SPOED verzoek om een spoedige verwijdering van de Reuzen Berenklauw langs het 
Kanaal Almelo Nordhorn in Albergen trace (De Pook - Beunesluis, weerszijdenvan het kanaal, 
weerszijden van de weg), 

Aan: Waterschap Vechtstromen
t.a.v. 
Watergraaf dhr. S. Kuks, 
de heer W. Stegeman
Het algemeen bestuur
Het dagelijks bestuur 
Dhr. B. Bolk  (beheer en onderhoud)
Dhr. Couzijn  Bos, Dhr. J. Arkink.

Verzoek 
• om op korte termijn de bloeiende Berenklauw langs het kanaal Almelo Nordhorn tussen 

De Pook en de Beunesluis weerszijden te verwijderen
• om structurele bestrijding van de Berenklauw omdat deze brandwonden oplevert bij 

fietsers en omdat deze zich zeer snel langs het kanaal uitbreidt
• om een gezamenlijke structurele aanpak op korte termijn van de berenklauw, samen met 

de provincie;
• Om een structurele bestrijding van de Japanse Duizendknoop in uw beheersgebieden in de 

gemeente Tubbergen.

Geachte bestuur, beste dames, heren,

Ik vraag of het waterschap met spoed de momenteel in bloei staande Berenklauwen aan het kanaal 
Almelo Nordhorn te verwijderen om op deze manier verspreiding te voorkomen.

Al jarenlang vraag ik als raadslid van het CDA Tubbergen in de gemeente Tubbergen om aandacht 
voor de bestrijding van exoten zoals de Japanse Duizendknoop en de Berenklauw.
Ik verwijs naar artikelen in de TC Tubantia van de afgelopen 4 jaren en naar de jaarlijkse aandacht 
die ik vraag aan het waterschap en de provincie !
Al jaren geleden (mail juni 2018, mw. J van Schaijk) is door het Waterschap aangegeven dat er een 
beleidsplan is met betrekking tot bestrijden van invasieve exoten. 
Effectieve bestrijding van genoemde exoten vindt sindsdien echter niet plaats; de exoten blijven 
aanwezig en er vindt geen bestrijding plaats. 

De Reuze Berenklauw zorgt inmiddels voor brandwonden bij fietsers en wandelaar  over het fietspad 
en is een gevaar voor de volksgezondheid. 
De Berenklauw verspreidt zich inmiddels in een snel tempo langs het kanaal Almelo Nordhorn tussen 
de Beunesluis en De Pook aan zowel noord zijde als zuidzijde.
Inmiddels is in dit gehele tracé deze plant aanwezig aan weerszijden van het kanaal, aan weerszijden 
van het fietspad en aan weerszijden van de zandweg. 

Ik vraag voor het zoveelste jaar om spoedige actie onder meer omdat het beleid zou zijn om de 
berenklauw niet te laten bloeien zodat deze zich zou verspreiden.
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De provincie Overijssel heeft op het recent het een meter naast het fietspad gemaaid (helaas alleen 
aan de Kanaalzijde, niet aan de zandwegzijde) 
om te voorkomen dat toeristen c.q. fietsers letsel zouden oplopen.
Eerder heb ik gevraagd of het Waterschap en Provincie deze problematiek gezamenlijk dit kunnen 
oppakken; tot dusver lukt dat helaas van geen kant.

Deze mail en verzoek stuur ik naar het Waterschap Vechtstromen en als kopie naar (betrokkenen bij) 
de provincie Overijssel en de gemeente Tubbergen. 

Ik verzoek u :
• om een spoedige actie mbt het verwijderen van de Reuzenbereklauw aangezien de tijd 

(bloeien, verspreiden) dringt; 
• om een structurele aanpak aangezien het gebrek aan goed beheer en onderhoud resulteert 

in verspreiding; ook naar percelen van derden;
• om uw reactie en onderbouwing van het omgaan met deze exoten aan mij kenbaar te 

maken;

Ter informatie voeg ik een aantal verduidelijkende foto’s toe.

Met vriendelijke groeten,

@@


